

Сумма вознаграждения **внешнего аудитора** за аудиторские услуги, услуги, связанные с аудитом, и неаудиторские услуги представлены в узбекских сумах («UZS») включая НДС:

UZS	1-е полугодие 2023 года	2023 год	1-е полугодие 2024 года
Аудиторские услуги	-	7 492 800 000	
Услуги, связанные с аудитом*	3 699 360 000	524 160 000	8 200 000 000
Неаудиторские услуги	-	-	-
Итого	3 699 360 000	8 016 960 000	8 200 000 000

*Услуги, связанные с аудитом, включают в себя услуги по обзорной проверке сокращенной промежуточной финансовой информации (1П 2023 и 1П 2024), заверению «Отчета о соблюдении требований» за 2023 год, подготовленного в соответствии с требованиями Руководства по добросовестным поставкам золота Лондонской Ассоциации Рынка Драгоценных Металлов («LBMA»), а также письма-заверения (1П 2024).

The remuneration of the **external auditor** for audit services, audit-related services and non-audit services is presented in US dollars ("USD"), including VAT*:

USD	Six months ended 30 June 2023	2023	Six months ended 30 June 2024
Audit services	-	638 383	-
Audit-related services**	324 829	44 658	652,503
Non-audit services	-	-	-
Total	324 829	683 041	652 503

*Amount in USD has been translated from the Uzbekistan Soum based on average USD/UZS ex-rates for each period: H1 2023 - 11 388.65; FY2023 - 11 737.16; H1 2024 - 12 566.99.

**Audit-related services include a review of the condensed interim financial information (1H 2023 and 1H 2024), assurance of the "Compliance Report" for 2023, prepared in accordance with the requirements of the London Bullion Market Association's ("LBMA") Responsible Gold Guidance, and comfort letters (H1 2024).